



懲教社教育基金
CSDCU Education Fund

參加編號 Participation Code

由教育基金填寫 For official use only

公開籌款許可證編號：FD/R074/2020

8.1 港島區賣旗日捐款表格

HONG KONG ISLAND FLAG DAY DONATION FORM



(請於選擇加上✓)

捐款人姓名
Name of donor

先生/女士/小姐
Mr./ Ms./ Miss

通訊地址
Address

聯絡電話
Telephone

電郵
E-mail

捐款金額
Donation amount

HK\$

HK\$5,000

HK\$3,000

HK\$1,000

上述捐助可獲發收據，抬頭：
Issued official receipt to:

善款多少無拘，捐款達 HK\$5,000 以上將獲贈活動紀念品乙份，以供留念。

Any amount of donation is welcome, those who make a contribution of HK\$5,000 above will receive a special souvenir.

捐款方法 DONATION BY

劃線支票，號碼 no. : _____ (抬頭：懲教社教育基金)
A crossed cheque payable to "CSDCU Education Fund"

銀行入數紙 中國銀行(香港) Bank of China(Hong Kong)
Bank's pay-in slip A/C no. 012-884-0-014245-7

信用卡 VISA Master Card
Credit card

信用卡號碼
Card no.

有效日期至
Expiry date

Month 月/Year 年

持卡人姓名

Cardholder's name

先生/女士/小姐
Mr./ Ms./ Miss

持卡人簽署

Cardholder's signature

電子轉賬 PayMe 支付寶 Alipay HK 轉數快 FPS
Electronic Transfer

(須與信用卡上的簽署相符)
(The signature should be the same as the Credit Card's signature panel)

請填妥表格連同劃線支票或銀行入數紙寄交懲教社教育基金。

Please send the completed form with a crossed cheque or the copy of bank pay-in slip to CSDCU Education Fund.

此表格上之個人資料除作上述用途外，懲教社教育基金將不時透過直接郵遞、電郵、電話及手機短訊等途徑，向閣下提供有關懲教社教育基金動向、服務推廣及籌募活動等資訊，屆時將需要使用閣下存於懲教社教育基金之聯絡資料及捐款紀錄與閣下通訊。如不欲收取，請透過以下方式通知懲教社教育基金。

Your personal data provided in this form will be used for the above purpose. CSDCU Education Fund may use your personal data and donation record in the database of CSDCU Education Fund to send you the most updated information relating to our services, development and the appeal of donation campaigns through various channels such as direct mailing, email, telephone & SMS, etc. If you do not wish to receive such materials, please inform us through anyone of the following contacts.



捐款及查詢：2511 0335 傳真：2802 4349

電郵：info@csdcuedfund.org.hk

網址：www.csdcuedfund.org.hk

地址：香港灣仔港灣道12號灣仔政府大樓低層地庫

